
Information till nya medlemmar
SPF:s styrelse bjöd in nya föreningsmedlemmar till ett informationsmöte i 
Wennerbergsgården tisdagen den 17 oktober. Under det senaste halvåret har 
SPF Lidköping fått 32 nya medlemmar. Av dessa hade åtta medlemmar 
anmält intresse av att delta vid informationsmötet men det blev endast fem 
som deltog denna regniga och blåsiga kväll. Deltagarna var emellertid 
mycket engagerade och nyfikna på föreningens verksamhet. 

Karl-Evert Andersson informerade översiktligt om SPF:s organisation både 
lokalt, på distriktsnivå och på riksnivå. Vidare upplyste Karl-Evert om 
föreningens aktiviteter och medverkan i det kommunala pensionärsrådet 
(KPR). Kerstin Andersson delgav sina erfarenheter av Café 15 och önskade 
att medlemmarna kom med egna förslag till programpunkter. Lennart 
Isaksson upplyste om föreningens ekonomi, årsredovisning och möjligheter 
att köpa rabattkort. Ragnhild Bergman berättade om resekommittén och 
genomförda resor under de senaste åren. Karlolov Fernow talade om 
Wennerbergsgården och föreningens användning av lokalerna. Svante 
Johnsson informerade om hemsidans innehåll och föreningens 
bridgeverksamhet. Åke Nordström svarade på frågor om antal medlemmar 
mm. 

Parallellt med informationen serverades kaffe och smörgåsar. 


